

- 学术委员会
- 机构设置
- 科研成果
- 开放课题
- 访问学者

- 国家重点实验室简介
- 研究内容及方向
- 国家重点实验室第一届学术委员会
- 人员结构
- 研究生培养
- 实验室标识

张 慧

字体 [大 BIG 中 MID 小 small] 印 PRINT



张慧：女，博士，副教授。1991年毕业于兰州大学，获理学硕士学位；1998年毕业于中国科学院兰州化学物理研究所，获理学博士学位；1998-2000年为北京大学化学与分子工程学院博士后。主要研究方向（1）磁性催化材料与环
境友好催化（2）有机-无机复合材料与缓控释剂。作为项目负责人完成国家自然科学基金1项。作为主要参加人承
担国家自然科学基金1项，国家重点基础研究计划(863)2项，国家“十五”攻关课题1项。发表研究论文50余篇，其
中SCI、EI收录30余篇。申请国家发明专利15项，申请国际发明专利4项。

Associate Professor Zhang Hui received a BSc degree (in 1988) and an MSc degree (in 1991) from Lanzhou University. She was awarded a PhD degree from the Lanzhou Institute of Chemical Physics, Chinese Academy of Sciences in 1998, majoring in physical chemistry, and was a postdoctoral researcher at Peking University from 1998 to 2000. Her main research interests are in magnetic catalytic materials and environmental friendly catalysis, organic-inorganic composites and slow/controlled release formulations. She has been involved in research projects funded by the National Natural Science Foundation of China, the Ministry of Science and Technology State Key Basic Research Project (863 Project) and provincial level funding bodies. More than 50 publications, including more than 30 indexed in the SCI and EI, and 15 patents have resulted from her work.